



Spånहुलts Herrgård, Jönköping	Plats
Fredrik Torberger, Adam Hansson, Karin Wester, Ellen Eklund, Amalia Ideborg, Muhiyadin (Mojje) Abdi, Rikard Eliasson (ej närvarande § 12 B), Tove Nilsson (ej närvarande § 12 B), Caroline Ringnér (Närvarade under § 12 A) och adjungerad generalsekreterare Linn Ternefors	Närvarande
Ordförande Fredrik Torberger öppnade mötet och hälsade alla välkomna.	§ 1 Öppnande
BESLÖT att Skjuta på punkterna Förbundsstyrelsens arbetsordning, Kris- och beredskapsplan samt Nästa förbundsläger till nästa möte. att lägga till rapport från sommarens förbundsläger Bunge Jump under Rapporter. att godkänna dagordningen med ovanstående justeringar	§ 2 Dagordning
BESLÖT att välja Ellen Eklund till sekreterare på mötet	§ 3 Val av sekreterare
BESLÖT att välja Karin Wester till justeringsperson på mötet samt till referatperson.	§ 4 Val av justerare respektive referatperson
AU har ej haft något protokollfört möte sedan förra FS mötet. Fredrik föredrog föregående FS protokoll. Genomgång och uppdatering av ansvarsfördelning av arbetsplan samt beslutslogg. BESLÖT att lägga föregående protokoll till handlingarna	§ 5 Föregående protokoll, inklusive AU:s samt beslutsloggen
Ett samtal angående FS medlemmarnas tid till FS arbete, fram till FM 2017. Detta för att skapa rätt förväntningar på varandra inom FS samt öppna upp för justeringar av ansvarsområden. Kontentan är att i genomsnitt finns ungefär lika mycket tid till FS arbete som under tidigare period. Dock med skillnaden att Fredrik Torberger trappar ned FS uppdraget till ca 30 % på grund av ökad arbetstid på annat håll samt att Ellen avgår i november, i enlighet med vad som sades på FM2015.	§ 6 Uppdatering: Våra personliga förutsättningar för FS-uppdraget
Förstärkt AU I november slutar Ellen i FS vilket gör att AU endast består av tre personer varav en person har svårt att i perioder vara tillgänglig för att ta snabba beslut, vilket är önskvärt. Att endast två personer då har mandat att ta AU beslut är för få. BESLÖT att AU skall bestå av minst fyra personer och att majoriteten skall närvara vid beslut, minst tre personer. BESLÖT att AU förstärks med Amalia och eventuellt Caroline fram till FM 2017.	§ 7 Förstärkt AU

EE
KW



<p>Samtal om ett dokument som förklarar hur processen med arbetsplan går till inom NSF.</p> <p>BESLÖT att lägga dokumentet ” En arbetsplansperiod i överblick ” till FS handboken.</p>	<p>§ 8 En arbetsplansperiod i överblick</p>
<p>Ett samtal om hur NSF:s arbetsplan skall utformas till FM 2017. Inspiration togs från Scouterna och Junis.</p> <p>BESLÖT att bordlägga frågan tills efter arbetsplansmötet 11-12 feb 2017.</p>	<p>§ 9 Hur ska arbetsplanen vara uppbyggd?</p>
<p>A) GS och Personalorganisationen Terminen håller på att startas upp med personalmöte, rekrytering av vikarier samt rekrytering. Frågor i ropet är bland annat nytt medlemsregister och värdegrundspolicy.</p> <p>BESLÖT att Ellen intervjuas för att peppa kårerna att genomföra värdegrundshörselworkshopen. att Adam samverkar med kansliet för att ta fram beslutsunderlag för FS beslut angående det nya medlemsregistret. att FS närvarar på samtal med distrikt och kårordföranden angående organisationsöversynen. Främst två personer deltar på dessa träffar och Fredrik är backup. att notera rapporten</p> <p>B) Ordföranderapporten Fredrik har sedan sist, bland annat, deltagit på förbundsstyrelsen samt med en förtrupp till Almedalen, innehaft jourtelefonen och stöttat LÄKO samt drivit på projekt inom Strategin, arbetslett GS och förberett FS handlingar.</p> <p>C) IK IK förvarnar att det kan komma en del förändringar inom IK:s budget. Fortsatt samarbete med scouter i stora sjöområdet. NORDGU samarbetet haltar och representanter från UScK kommer delta på ett framtida möte.</p> <p>BESLÖT att Fredrik Torberger samtalar med IK och UScK representanter för att delge tankar om hur NORDGU skulle kunna användas för att vara relevant för NSF.</p> <p>D) LÄR Temaåret har kickats igång rejält med sommarens läger Bunge Jump och temaaktiviteterna skall tillgängliggöras för kåren. Solvarg genomfördes med 36 deltagare och hantverksarrangemanget Slöghp-helgen genomfördes med 16 deltagare. Drogfriryggsäcken uppdateras men sannolikt i en ny form, eventuellt med partners i form av andra organisationer. Fokus ligger på att först ta fram material för utmanarscouter och senare byggas ut med de yngre grupperna.</p>	<p>§ 10 Rapporter personal och kommittéer</p>

EE
FF KW



Första uppsättningen övningar ska kunna användas på den nationella jamboreen 2017.

E) INFO

Det två stora projekten Hemsida och Kommunaktionsplattform är i full gång och till nästa FS möte kommer nya projekt ha gjort entré.

F) KUL

KUL tyckte FLS (förbundsledningssamlingen) var ett bra tillfälle för teambuilding för det egna teamet och nästa möte planeras v. 35. Första helgen i september genomförs välkomsthajk med i dagsläget åtta stycken deltagare.

G) UScK

UscK jobbar på och diskuterar sitt sätt att arbeta samt hur de skall inspirera utmanarscouter.

H) RScK

RscK står och stampar. Tampas med existentiella frågor. Ser inte helt att efterfrågan på kommittén finns. På förbundsrådet skall RscK diskuteras och förhoppningen är att framtiden då skall blir klarare. Om efterfrågan inte finns för att RscK skall finnas, är FS beredda att ge förslag på att lägga ned RscK till FM 2017.

BESLÖT

att uppdra år Fredrik och Amalia att sprida information om den kommande RscK diskussionen under förbundsrådet.

I) Förbunds lägret, Bunge Jump

Förbunds lägret Bunge Jump genomfördes på Gotland med ca 800 deltagande. Filmtemat fick väl genomslag. Två tidningar besökte lägret och skrev varsitt reportage. Överlag god stämning. Många människor i LÄKO och bland funktionärer bidrog med hjälteinsatser på plats för att genomföra lägret. Kort diskussion fördes i FS om vad som kan bli bättre till nästa läger såsom användning av patrullsystemet, personalens roll på läger, hantering av journalister och besök av gäster m.m.

BESLÖT

att notera rapporterna.

Ett distrikt ber om hjälp att hantera en kår som ej följer förbundets riktlinjer. Kåren genomgår just nu förbundsrevision som bekräftar att stöd behövs. Det är ett viktigt ärende som skall ha högsta prioritet.

BESLÖT

att uppdra åt FO och GS att samla distriktet och verksamhetsrevisorerna för att samtala om Odenkåren.

att uppdra åt kansliet att se till att förbundsrevisionen slutförs.

att inhämta kårens mening i ärendet.

§ 11 Kårärende

EZ
FT KW



<p>A) Utmanarscoututredningen FS tillsammans med UScK samtalade om hur Utmanarscoutingen kan utvecklas och bli ännu bättre inom NSF. Diskussionen utmynnade i ett antal punkter som bland annat inkluderade mer stöd till utmanarscoutledare, hur övergången mellan äventyrartiden till utmanarscoutheten kan underlättas samt hur den lokala utmanarengagemanget samt verksamheten kan ökas. Dessa idéer kan användas som underlag till samtalet om NSF:s utmanarscouting på förbundsrådet. Tidsplanen för Utmanarscoututredningen sammanfaller med skapandet av arbetsplan till förbundsmötet 2017.</p> <p>BESLÖT (Caroline närvarande) Att Caroline Ringné ansvarar för utmanarscoututredningen samt för upplägget under diskussionsgruppen på förbundsrådet.</p> <p>B) Förbundsråd 2016 & Kommunikationsplattformen Fredrik föredrog upplägget på förbundsrådet, samt helgen som helhet. Rådslaget har fokus på diskussion om kommunikationsplattformen. FS tog del av och diskuterade det aktuella förslaget på kommunikationsplattform samt gjorde medskick med förslag med förbättringar. Towe Bengtsson, kommunikator ledde diskussionen.</p> <p>BESLÖT (Ej närvarande: Rikard, Tove) att Towe Bengtsson tar med FS förslag och tankar till kommunikationsbyrån, Hero för att de skall återkomma med ett utvecklat förslag. att INFO inbjuder AU till telefonmöte för beslut angående den uppdaterade versionen på kommunikationsplattformen att även övriga i FS inbjuds till telefonmötet ovan och deltar vid intresse. att den godkända versionen förbereds och presenteras på förbundsrådet.</p> <p>BESLÖT (Rikard närvarande) att uppdra åt AU samt frivilliga i FS att få en förhandsvisning av den presentation som skall presenteras på förbundsråd av vad personalen gör, enligt FM beslut.</p> <p>C) FM 2017 Karin föredrog projektplanen för FM 2017. FM-patrullen har tagit fram än mer detaljerade listor på vad FM arbetet innehåller och önskar att någon rutinerad tar sig en extra titt på dessa så att inget glömts bort.</p> <p>BESLÖT att uppdra Karin att söka extra ögon för FM dokumenteten hos tidigare FM arrangörer och kontaktpersoner såsom Daniel Lundh och Eskilstuna kåren.</p> <p>D) Almedalen Fredrik och Linn Rek-patrullen har positiva upplevelser av vistelsen på Almedalsveckan. Oskar och Emil är sugna på att återkomma till Almedalen nästa år med ett gäng ungdomar för öka kunskapen om demokrati och politik. En insikt är att det</p>	<p>§ 12 Pågående projekt</p>
--	------------------------------

EE
FT



<p>känns mer meningsfullt att vara delaktiga i IOGT-NTO rörelsens monter än att göra något eget.</p>	
<p>A) Budgetuppföljning Förbundskassör Rikard, föredrog den ekonomiska rapporten. En uppskattad prognos för det totala utfallet är att vi kommer göra av med 71% av budgeten. Detta på grund av minskade personalkostnader p.g.a. personal som slutat och ej ersätts i samma utsträckning, även personalsamlingar och FS möten beräknas bli billigare än budgeterat. Förbundslägre och hemsidan kommer dock kosta mer än budgeterat, vilket var förväntat. I enlighet med FM beslut arbetar FS för att minska det budgeterade underskottet.</p> <p>BESLÖT att notera ekonomirapporten.</p> <p>B) Sommarens insamlingskampanj En kort rapport delgavs från hur sommarkampanjen för IOGT-NTO-rörelsens insamlingsarbete går. Generellt går insamlandet, som prognosticerats, långsamt och inga stora summor har genererats.</p>	<p>§ 13 Ekonomi</p>
<p>FS diskuterade den redaktionella Plattformen för Scouting Spirit. Åsikter lyftes om att tidningens innehåll även skulle kunna användas för att skapa den kultur förbundet önskar genom goda exempel. Ordet profilfrågor är luddigt och behöver justeras samt att tidningen skall kunna innehålla aktuella ämnen som ligger i linje med vår verksamhet för att inspirera till ett aktivt medborgarskap. Frågor lyftes även om vi i den redaktionella plattformen behöver skriva ut exakta antalets sidor per nr.</p> <p>BESLÖT att Fredrik tar med sig tankar om utveckling kring Scouting sprits redaktionella plattform till INFO och Towe Bengtsson. att temaåret skall ha en egen vinjett under temaåret.</p>	<p>§ 14 Redaktionell plattform Scouting Spirit</p>
<p>FS har skriftligen tagit del av Scouternas verksamhetsplan som nyligen varit ute på remiss.</p>	<p>§ 15 Samverkan Scouterna</p>
<p>FS har tagit del av en rapport från strategisamordnare Maria Hellzenius. Leda insidan skulle ägt rum i september och är inställd, men planeras genomföras senare i höst. Välkomsthajken genomförs enligt plan 2-3 september på Ransberg. FS diskuterade hur och om strategikårer skall uppmärksammas.</p> <p>BESLÖT att Karin deltar på välkomsthajken att uppdra åt strategisamordnarna att återkomma med ett förslag på hur strategikårer kan uppmärksammas, utifrån diskussionen.</p>	<p>§ 16 Strategin 2014-2017</p>
<p>Linn meddelade att kansliet har dragit igång arbetet med uppföljning och rapportering av arrangemang. Informationen ska med tiden göra oss bättre på att planera/genomföra lagom många arr/år. FS tog del av en första rapport.</p>	<p>§ 17 Rapport arrangemang under första halvåret</p>

EE
FF KW





<p>A) Utredning av IOGT-NTO:s medlemslöfte Per-Åke Lundin från IOGT-NTO leder en utredning om medlemslöftet (nykterhetslöftet) med målet att skapa ett diskussionsunderlag till kongressen 2017. NSF vill naturligtvis följa detta arbete eftersom det kan komma att beröra oss direkt. I dagsläget finns ingen diskussion kring nykterhetsnivån inom NSF. NSF har antagit en värdegrundspolicy och nyss processat hur vi praktiskt hanterar vårt nykterhetslöfte, generellt sett är NSF nöjda med hur löftet ser ut idag.</p> <p>BESLÖT att Fredrik återkommer till Per-Åke med FS svar i enlighet FS diskussion, att vi gärna följer utredningen men att NSF idag är nöjda med dagens löfte.</p> <p>B) Besök i Östafrika Adam och Mojje föredrog sitt besök i Tanzania. Där jobbar III med tusentals medlemmar i bland annat WAGGGS:s som vill börja jobba med alkoholfrågan i scouting. NSF deltog för att berätta hur NSF integrerat alkoholfrågan i scouting för att bidra med inspiration och kunskap till dem. Vinsten för NSF i detta sammanhang är kontakter i stora sjöområdet samt att det knyter NSF närmre III:s arbete.</p> <p>BESLÖT att NSF skall sondera terrängen för ett framtida samarbete med framväxten av en nykter scoutorganisation i stora sjöområdet. att Fredrik tar med denna diskussion till IK.</p> <p>C) Riksstyrelsen RS skall ses i september och inga handlingar har inkommit ännu. Där kommer en strategisk diskussion ske om hur man kan mäta effekter i ideella organisationer.</p>	<p>§ 18 Samverkan IOGT-NTO- rörelsen</p>
<p><input type="checkbox"/> NBV – inför huvudmannakonferens 27-28 augusti (Fredrik är anmäld)</p> <p><input type="checkbox"/> Storvallen 50 år 17-18 september</p> <p><input type="checkbox"/> CAN Medlemsorganisations- och Länsombudskonferens (LOMO) 28-29 sept Sthlm.</p> <p><input type="checkbox"/> Demokratijamboree 18-20 november</p> <p><input type="checkbox"/> Västerås LSU:s årsmöte 19-20 november</p> <p>BESLÖT att FS deltar med två representanter på Storvallens 50 års firande. att ge en gåva till Storvallen. Att ingen formell representation till CANs konferens görs men vi möjliggör för personal att delta på pass som är lärande. att Fredrik, Amalia och Tove har formell representation på Demokratijamboreen samt att FS personer som vill delta får göra det då detta är ett viktigt forum.</p>	<p>§ 19 Representation</p>


EE
FF xW



att representant från RscK deltar på LSU's årsmöte. att kansliet skickar en hälsning till LSU om representation ej är möjlig, då det krockar med demokratijamboreen.	
BESLÖT att nästa möte troligtvis hålls mellan Örebro och Göteborg den första adventshelgen 26-27 november. Kommande viktiga möten: September 23-24 Förbundsrad Karlstad (Närvarande på Förbundsradet: Fredrik, Karin, Tove, Amalia och Ellen) November 18-20 Demokratijamboree Västerås November 26-27 FS06-16 Februari 11-12 FS01-17 Arbetsplansmöte med kommittéer (FLS?) April 22-23 FS02-17 Sista handen vid FM-handlingarna Juli 1-2 Förbundsmöte på Ransberg	§ 20 Nästa möte
Inga övriga frågor behandlades.	§ 21 Övriga frågor
Fredrik Torberger avslutade mötet och tackade alla för ett bra möte.	§ 22 Mötets avslutande


Ellen Eklund 2016-09-14
sekreterare


Karin Wester 2016-09-14
justerare


Fredrik Torberger 2016-09-16
förbundsordförande